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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA:  026-02/15-13/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  8. lipnja  2015. 
 
 

 
 

ZAPISNIK 
S   8. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
8. sjednica Kozale održana je  8. lipnja 2015. (ponedjeljak) s početkom u 15,30 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renata Tomić, predsjednica VMO  
- Sanjin Matijević, zamjenik predsjednice VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Željko Matanović, član VMO 
- Biserka Stefan, članica VMO  i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO   
 
Usvajanje zapisnika sa  8. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložilla slijedeći 
 
 Za sjednicu predlažem sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Razlika sredstava po prioritetima za 2014.g. - zamjenska lokacija 
2. Izvješće o  realizaciji programa "Birajmo naj okućnicu" 
3. Izvješće o  realizaciji  programa MS, sportski programi 
4. Sportski susreti MO-a povodom dana Svetog Vida 2015.  
5. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 

AD 1 
Predsjednica VMO Renata Tomić je obavijestila nazočne  o pristiglom e-mailu Rijeka prometa, 
kojim nas obavještavaju da je po prioritetima za 2014. godinu nakon provedenih postupaka te 
shodno planiranim i ugovorenim radovima pojavila se razlika od 10.036,95 kn, s PDV-om koja je 
potrebno utrošiti na novu zamjensku lokaciju.  
 
 Zaključak: 
Preostala sredstva  u iznosu od 10.036,95 kn, s PDV-om utrošiti za sanaciju dijela 
pješačke staze i gazišta koja se proteže od kućnog broja 11 u Brajšinoj ulici do kućnog 
broja 26 u Baštijanovoj ulici. 
 

AD 2

AD 2AD 2

AD 2 

  

 

Predsjednica Vijeća Renata Tomić  dala je na raspravu prisutnim vijećnicima Izvješće o 
realiziranom programu: Birajmo naj okućnicu. 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o realiziranom programu rada za 2015.godinu,  
"Birajmo naj okućnicu". 
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AD 3

AD 3AD 3

AD 3 

  

 

Predsjednica Vijeća Renata Tomić  dala je na raspravu prisutnim vijećnicima Izvješće o 
realiziranom programu: Sportski program na Kozali ( turnir u boćanju, košarci i briškuli i trešeti). 
 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o realiziranom programu rada za 2015. godinu, 
sportski program na Kozali  (turnir u boćanju, košarci i briškuli i trešeti).  
 
 
AD  4 
Na 10. sportskim  susretima mjesnih odbora povodom Dana Sv. Vida osim kartaša sudjelovala  
je i ekipa boćara. Nažalost naši predstavnici ni ove godine nisu imali sreće, ispali su odmah u 
prvom krugu.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

 

  

 

 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu u 18,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.                                                                                                                  
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednica VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Renata Tomić 
 

 


